
Jeg har i lang tid undret mig over hvorfor at forbindelsen hen over Egholm, skal gå over Egholm, men alle de 

besværligheder, det medfører, Natur gener, truet flore og fauna liv, højere støj fra motorvej,  ødelægning af 

et smukt og stille natursted, alt dette ved brug af en broføring over øen. 

Da resten af vejen jo alligevel skal ligges i tunnelføring, hvorfor så ikke hele vejen og nøjes med en til og fra 

kørsel på øen, så de også kan få en ordentlig forbindelse  til fastlandet og slippe af med alle de problemer, 

eks. manglende olielevering grundet at tankbilerne er for tunge til færgen og udgifter til færgen og få alle 

goderne ved at undgå en masse støj,  undgå ødelæggelse af en naturperle, samtidigt undgå problemer med 

strømforhold i fjorden, grundet bropiller. 

alt i alt en smukkere naturløsning og  samtidig løsning på en masse andre problemer. 
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